

| وظائف بالتكليف | Job Openings



تاريخ الإعـلان Date of announcement تاريخ الإعـلان 14/09/ 2022

Job Openings in the General Department of Internal Communication

Within the process of seeking qualified employees from within the ministry, the General Department of Internal Communication is seeking qualifications to work according to the following:

1. Administrative Officer (Riyadh)

- -Bachelor's degree.
- Candidate must be an administrative staff member.
- Ability to use computers efficiently.
- Effective communication.

2. Internal Communication Specialist (Riyadh)

- Skill in writing Arabic content.
- Passing personal interview

وظائـف بالتكليف لــدى الإدارة العامة للتواصل الداخلى

فــي إطار البحــث عن الكفــاءات من داخل الـــوزارة، تعلـــن الإدارة العامــة للتواصــل الداخلــي عــن حاجتهــا لاســـتقطاب عـــدد من منســـوبـى الوزارة المؤهـلين للعمل لديها حسب الآتى:

ا. إداري (الرياض)

- درجة البكالوريوس.
- أن يكون المتقدم من الكادر الإدارى.
 - إجادة استخدام الحاسب الآلى.
 - التواصل الفعال.

أخصائي تواصل داخلي (الرياض)

- مهارة في كتابــة المحتوى باللغة العربية
 - اجتياز المقابلة الشخصية.

Those who acquire the mentioned qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإلكتروني:

icjop@moh.gov.sa

Noting that submission ends in 21/9/2022.

علماً بأن التقديم ينتهى في 21/9/2022.



| وظائف بالتكليف | Job Openings



Job Openings in the Studies and Development Unit - the Assistant Agency of Communication

Within the process of seeking qualified employees from within the ministry, the Studies and Development Unit - the Assistant Agency of Communication is seeking qualifications to work according to the following:

1. Researcher

- Specialized in Epidemiology, Health Education, Public Health, Community Health, Health Management, Psychology or a relevant field.
- Experience in data collection, analysis and use in writing recommendations.
- Experience in conducting and writing research.
- Passing personal interview.

2. Training and Development Officer

- Experience in training management.
- Passing personal interview.

وظائـف بالتكليـف لـدى وحـدة الدراســات والتطويــر - الوكالـــة المساعـدة للتواصـل

فــي إطار البحــث عن الكفــاءات من داخــل الــوزارة، تعلن وحدة الدراســات والتطوير - الوكالة المســاعدة للتواصــل عن حاجتها لاســتقطاب عدد من منســوبي الوزارة المؤهـليــن للعمل لديها حسب الآتى:

ا. باحث

- متخصص في الوبائيــات، التثقيف الصحي، الصحة العامة، صحة المجتمــع، الإدارة الصحية، علم النفس أو مجال ذو صلة.
- خبرة ســابقة في جمع البيانات وتفسيرها واستخدامها لتقديم التوصيات.
 - خبرة في إجراء الأبحاث وكتابتها.
 - اجتياز المقابلة الشخصية.

۲. سؤول تدریب وتطویر

- خبرة سابقة في إدارة عمليات التدريب.
 - اجتياز المقابلة الشخصية.

Those who acquire the mentioned qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإلكترونى:

njalhraiwil@moh.gov.sa

Noting that submission ends in 15/12/2022.

علماً بأن التقديم ينتهي في 15/12/2022.



| وظائف بالتكليف | Job Openings



اريخ الإعــلان 14/09/ 2022

Job Openings in the General Department of the Digital Excellence Center - the Development and Training Department

Within the process of seeking qualified employees from within the ministry, the General Department of the Digital Excellence Center - the Development and Training Department is seeking qualifications to work according to the following:

Training and Development Specialist

- Diploma or bachelor's in an adequate technical or administrative field.
- English language proficiency.
- Maximum of 2 to 8 years of experience.
- Passing personal interview.

وظائـف بالتكليف لــدى الإدارة العامة لمركز التميز الرقمي - إدارة التطوير والتدريب

فــي إطار البحــث عن الكفــاءات من داخل الــوزارة، تعلــن الإدارة العامــة لمركــز التميــز الرقمـــي - إدارة التطويــر والتدريــب عن حاجتها لاستقطاب عدد من منســوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها حسب الآتى:

أخصائي تدريب وتطوير

- شــهادة الدبلــوم أو البكالوريوس في تخصــص تقني أو إداري مناسب.
 - إلمام باللغة الإنجليزية.
 - خبرة ســنتين إلى ٨ سنوات كحد أقصى.
 - اجتياز المقابلة الشخصية.

Those who acquire the mentioned qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإلكترونى:

sbalobaid@moh.gov.sa

Noting that submission ends in 17/10/2022.

علماً بأن التقديم ينتهى في 17/10/2022.